
Bijlage Reactie Adviesraad Sociaal Domein 
 
Op 7 februari  2023 ontving het college het advies van de Adviesraad Sociaal Domein gemeente Medemblik 
(hierna de Adviesraad), op het concept Meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein, samen verder (hierna: het 
beleidsplan). Het college is blij met het advies. 
 
De Adviesraad laat weten dat het beleidsplan ‘een mooie opzet is om als kompas te kunnen gaan fungeren 
waarmee de gemeente de komende tijd op koers blijft.” De Adviesraad is blij met de ‘aandacht voor ouderen’ en 
‘ontmoeting.’ De Adviesraad heeft daarnaast een tweetal opmerkingen over de leesbaarheid en een tweetal 
vragen over de inhoud van het beleidsplan. Hieronder geeft het college weer wat er met de opmerkingen en 
adviezen van de Adviesraad is gedaan. Verder geeft het college een reactie op de gestelde vragen. 
 
Ten eerste heeft de Adviesraad twee opmerkingen over de leesbaarheid.  
 
De Adviesraad merkt op dat ‘met betrekking tot de leesbaarheid, duidelijke verwijzingen missen’ en ‘dat het een 
goed leesbaar stuk blijft waarbij de lezer gemakkelijk inzicht moet kunnen krijgen in de onderwerpen waarnaar 
wordt verwezen.’ Ten tweede noemt de Adviesraad ‘consequentie in het gebruik van termen betreffende de 
inwoner van de gemeente.’ Het college heeft de volgende aanpassing gedaan: 
▪ door het toevoegen van herkenbare icoontjes in het beleidsstuk, is de leesbaarheid vergroot en zijn er 

duidelijke koppelingen met - en verwijzingen naar de plannen zichtbaar;  
▪ ook heeft de taalcoach van de gemeente  het beleidsstuk op leesbaarheid doorgenomen en aangepast. 

Hierbij  is eveneens consequent de term Medemblikker’ weggelaten en/of aangepast. 
 
Ten tweede heeft de Adviesraad twee inhoudelijke vragen.  
 
De Adviesraad vraagt zich ten eerste af ‘hoe er toezicht wordt gehouden op de kwaliteit van de (WMO) 
aanbieders.’ Het college laat hierover weten: 
▪ dat de gemeente twee WMO toezichthouders heeft, die toezicht houden op de kwaliteit van de 

zorgaanbieders en waarmee periodiek overleg is; 
▪ dat bij (fraude) signalen er direct overleg plaats vindt met de gemeente. 
 
De Adviesraad stelt daarnaast de vraag ‘hoe Welzijn op Recept wordt ingevoerd in de gemeente?’ Het college 
laat hierover weten dat: 
▪ bij het opstellen van de huisartsenvisie wordt Welzijn op Recept meegenomen in de visie; 
▪ de gemeente stelt een welzijnscoach aan; 
▪ er wordt een projectleider aangesteld;  
▪ er wordt een netwerk opgebouwd voor het verbinden van het welzijnsdomein met de huisartsenzorg. 
 
Tot slot, het college dankt de Adviesraad nogmaals hartelijk voor het gegeven advies. Er volgt nog een formele 
reactie op het advies van de Adviesraad waarvan de Raad een kopie ontvangt. 

 
Namens het College, 
 
Yannick Nijsingh,  
wethouder 

 


